
ΘΕΜΑΤΑ

Α. ΕΙΔΙΚΑ ΘΕΜΑΤΑ 
1. Επικύρωση Πρακτικών, σελ. 13711
2. Η Ειδική Μόνιµη Επιτροπή Κοινοβουλευτικής Δεοντολο-

γίας καταθέτει τις εκθέσεις της στις αιτήσεις της εισαγγελι-
κής αρχής για τη χορήγηση άδειας άσκησης ποινικής δίωξης
κατά Βουλευτών, σελ. 13722

Β. ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΣ ΕΛΕΓΧΟΣ 
1. Κατάθεση αναφορών, σελ. 13711 - 13713
2. Απαντήσεις Υπουργών σε ερωτήσεις Βουλευτών, σελ.

13713 - 13721
3. Ανακοίνωση του δελτίου επικαίρων ερωτήσεων της Δευ-

τέρας 1 Ιουλίου 2013, σελ. 13722
4. Συζήτηση επίκαιρης ερώτησης, προς τον Υπουργό Πε-

ριβάλλοντος, Ενέργειας και Κλιµατικής Αλλαγής, σχετικά µε
τα µέτρα στήριξης των ελληνικών επιχειρήσεων, σελ. 13723

Γ. ΝΟΜΟΘΕΤΙΚΗ ΕΡΓΑΣΙΑ 
Κατάθεση σχεδίων νόµων:
α) Η Υπουργός Τουρισµού κατέθεσε σχέδιο νόµου:

"Απλούστευση διαδικασιών για την ενίσχυση της τουριστικής
επιχειρηµατικότητας, αναδιάρθρωση του Ελληνικού Οργανι-
σµού Τουρισµού και λοιπές διατάξεις", σελ. 13722

β) Οι Υπουργοί Οικονοµικών, Εσωτερικών, Παιδείας και
θρησκευµάτων, Διοικητικής Μεταρρύθµισης και Ηλεκτρονι-
κής Διακυβέρνησης και Δικαιοσύνης, Διαφάνειας και Ανθρω-
πίνων Δικαιωµάτων κατέθεσαν σχέδιο νόµου: "Κώδικας Κοι-
νωφελών Περιουσιών, Σχολαζουσών Κληρονοµιών και λοιπές
διατάξεις", σελ. 13722

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ

ΤΡΑΓΑΚΗΣ Ι. , σελ. 13711 - 13723

ΟΜΙΛΗΤΕΣ

Α. Επί της επίκαιρης ερώτησης:
ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΠΟΥΛΟΣ Ο. , 

σελ. 13723, 13724
ΠΑΠΑΓΕΩΡΓΙΟΥ ΑΣΗΜΑΚΗΣ. , 

σελ. 13723, 13724
ΤΡΑΓΑΚΗΣ Ι. , σελ. 13723

ΠΙΝΑΚΑΣ ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΩΝ

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΣΖ’

Παρασκευή 28 Ιουνίου 2013



Αθήνα, σήµερα στις 28 Ιουνίου 2013, ηµέρα Παρασκευή και
ώρα 10.13’ συνήλθε στην Αίθουσα των συνεδριάσεων του Βου-
λευτηρίου η Βουλή σε ολοµέλεια για να συνεδριάσει υπό την
προεδρία του Α’ Αντιπροέδρου αυτής κ. ΙΩΑΝΝΗ ΤΡΑΓΑΚΗ.

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Ιωάννης Τραγάκης): Κυρίες και κύριοι συνά-
δελφοι, αρχίζει η συνεδρίαση.

(ΕΠΙΚΥΡΩΣΗ ΠΡΑΚΤΙΚΩΝ: Σύµφωνα µε την από 27 Ιουνίου
2013 εξουσιοδότηση του Σώµατος, επικυρώθηκαν µε ευθύνη του
Προεδρείου τα Πρακτικά της ΣΣΤ’ συνεδριάσεώς του, της Πέµ-
πτης 27 Ιουνίου 2013, σε ό,τι αφορά στην ψήφιση στο σύνολο
των σχεδίων νόµων:

1. «Κύρωση του Πρωτοκόλλου του 2005 της Διεθνούς Σύµβα-
σης του 1988 για την καταστολή των παράνοµων πράξεων κατά
της ασφάλειας της ναυσιπλοΐας και του Πρωτοκόλλου του 2005
στο Πρωτόκολλο του 1988 για την καταστολή παράνοµων πρά-
ξεων κατά της ασφάλειας των σταθερών εγκαταστάσεων στην
υφαλοκρηπίδα».

2. «Κύρωση της Συµφωνίας µεταξύ της Ελληνικής Δηµοκρα-
τίας και της Οµοσπονδιακής Δηµοκρατίας της Βραζιλίας περί εκ-
δόσεως».

3. «Κύρωση της Συµφωνίας µεταξύ της Κυβέρνησης της Ελ-
ληνικής Δηµοκρατίας και της Κυβέρνησης της Δηµοκρατίας της
Σερβίας για συνεργασία στον τοµέα της γεωργίας».

4. «Κύρωση του Μνηµονίου Συνεργασίας µεταξύ του Υπουρ-
γείου Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίµων της Ελληνικής Δηµο-
κρατίας και του Υπουργείου Γεωργίας και Τροφίµων της Δηµο-
κρατίας της Βουλγαρίας στην ανάπτυξη της ποιότητας και της
ασφάλειας στην παραγωγή και διακίνηση των αγροτικών προϊόν-
των και τροφίµων»).

Παρακαλείται ο κύριος Γραµµατέας να ανακοινώσει τις ανα-
φορές προς το Σώµα.

(Ανακοινώνονται προς το Σώµα από τον κ. Οδυσσέα Κωνσταν-
τινόπουλο, Βουλευτή Αρκαδίας, τα ακόλουθα:

Α. ΚΑΤΑΘΕΣΗ ΑΝΑΦΟΡΩΝ

1) Οι Βουλευτές, Α’ Θεσσαλονίκης κ. ΘΕΟΔΟΣΙΟΣ ΚΩΝΣΤΑΝ-
ΤΙΝΙΔΗΣ και Β’ Θεσσαλονίκης κ. ΕΛΕΝΗ ΓΕΡΑΣΙΜΙΔΟΥ κατέθε-
σαν αναφορά µε την οποία ο Σύνδεσµος Φυλακισθέντων και
Εξορισθέντων Αντιστασιακών ΣΦΕΑ 1967-1974 αιτείται τη µετα-
τροπή του κολαστηρίου της χουντικής ΚΥΠ στο Γ’ Σώµα Στρατού
σε τόπο ιστορικής µνήµης.

2) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΠΑΜΕΙΝΩΝΔΑΣ (ΝΟΤΗΣ) ΜΑ-
ΡΙΑΣ κατέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά καταγ-
γελίες σχετικά µε την κατανοµή των πόρων για τις εφηµερίες των

νοσοκοµειακών ιατρών στην Κρήτη.

3) Ο Βουλευτής Αρκαδίας κ. ΟΔΥΣΣΕΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΠΟΥ-
ΛΟΣ κατέθεσε αναφορά µε την οποία η Πανελλήνια Συνδικαλι-
στική Οµοσπονδία Νοσηλευτικού Προσωπικού αιτείται την άµεση
εφαρµογή του νόµου για την ηλεκτρονική συνταγογράφηση των
εσωτερικών ασθενών από το εξουσιοδοτηµένο ιατρικό προσω-
πικό.

4) Οι Βουλευτές, Β’ Αθηνών κ. ΙΩΑΝΝΗΣ ΔΗΜΑΡΑΣ και Α’ Θεσ-
σαλονίκης κ. ΓΑΒΡΙΗΛ ΑΒΡΑΜΙΔΗΣ κατέθεσαν αναφορά µε την
οποία το Σωµατείο Ιδιοκτητών Επιβατηγών Αυτοκινήτων Ταξί
Θεσσαλονίκης <Ο Ερµής> αιτείται την επίλυση θέµατος που
αφορά τη στάθµευση των ταξί στο κέντρο της πόλης.

5) Ο Βουλευτής Α’ Πειραιώς κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΚΟΥΖΗΛΟΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία η Ανώτατη Συνοµοσπονδία Πολυτέ-
κνων Ελλάδος αιτείται την υιοθέτηση πρότασής της σχετικά µε
τη χορήγηση του ειδικού επιδόµατος πολυτέκνων και του ενιαίου
επιδόµατος στήριξης τέκνων.

6) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΣ ΑΥΓΕΝΑΚΗΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία ο Δήµος Πλατανιάς Νοµού Χανίων
αιτείται διευκρινήσεων, µετά την εφαρµογή του ν.4093/2012, ως
προς τη χορήγηση άδειας εκµετάλλευσης περιπτέρου.

7) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κατέ-
θεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά σε µεγάλα πρό-
στιµα που πρόκειται να επιβληθούν σε ανύπαρκτες εταιρείες στη
Θεσσαλονίκη για παράνοµες επιστροφές ΦΠΑ.

8) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κατέ-
θεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται σε συνάν-
τηση στελεχών των φορέων για την προστασία από την ηχορρύ-
πανση. 

9) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κατέ-
θεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται στην εγκα-
τάλειψη της ιστορικής Βίλας Τριάντη στην Πάτρα.

10) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται στην το-
ποθέτηση του κ. Βασίλη Κυριακάτου στο ΣΔΟΕ δυτικής Ελλάδας.

11) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κατέ-
θεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται σε προβλή-
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µατα που συνδέονται µε τον υπό παράδοση νέο λιµένα Αιγίου. 

12) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται στη λα-
θραία διακίνηση τσιγάρων και καπνικών προϊόντων και στις
επιπτώσεις της στην εθνική οικονοµία. 

13) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται στην
άµεση απειλή για µηνύσεις παράβασης καθήκοντος.

14) Η Βουλευτής Σερρών κ. ΑΦΡΟΔΙΤΗ ΣΤΑΜΠΟΥΛΗ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία η Ένωση Αστυνοµικών Υπαλλήλων
Νοµού Σερρών αιτείται να µειωθεί ο αριθµός των αστυνοµικών
που θα διατεθούν το αµέσως προσεχές διάστηµα, από την Αστυ-
νοµική Διεύθυνση Σερρών στην περιοχή του Έβρου.

15) Ο Βουλευτής Ευβοίας κ. ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΥ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία το Επιµελητήριο Βοιωτίας διαµαρ-
τύρεται για τον αποκλεισµό της Περιφέρειας Στερεάς Ελλάδας
από το πρόγραµµα ενίσχυσης της επιχειρηµατικότητας νέων.

16) Ο Βουλευτής Αιτωλοακαρνανίας κ. ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΒΑΡΕΜΕ-
ΝΟΣ κατέθεσε αναφορά µε την οποία η κ. Αικατερίνη Γκαγκα-
δέλη καταγγέλλει πράξεις και παραλείψεις σχετικά µε το κληρο-
δότηµα Νικολάου Σπέντσα προς το άσυλο ανιάτων και επτά κλη-
ρονόµους του.

17) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά σε θέµατα ενερ-
γειακής συνεργασίας και τουρισµού µεταξύ Ελλάδας και Αζερ-
µπαϊτζάν.

18) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται στους
αδρανείς τραπεζικούς λογαριασµούς.

19) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται σε απου-
σία εορταστικού δείπνου για τους εργαζόµενους του Νοσοκο-
µείου του Ρίου το βράδυ της Ανάστασης.

20) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται σε παρέµ-
βαση του Πρωθυπουργού για την άµεση κατάργηση της δηµο-
σίευσης των ισολογισµών.

21) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται σε οικονο-
µικές ατασθαλίες στο Δήµο Ιωαννιτών.

22) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται στις περι-
βαλλοντικές επιπτώσεις της ύπαρξης ανεξέλεγκτης χωµατερής
στην περιοχή <Στρίφι> του λεκανοπεδίου Αττικής.

23) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά σε πληροφο-
ρίες για την οριστική αναστολή λειτουργίας των Ναυπηγείων
Σκαραµαγκά.

24) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά σε καθήλωση
µαχητικών αεροσκαφών στο έδαφος λόγω έλλειψης ανταλλακτι-
κών.

25) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά σε οφειλές του
ελληνικού δηµοσίου προς τον ΟΑΣΘ, µε αποτέλεσµα τον κίνδυνο
αναστολής κυκλοφορίας των αστικών λεωφορείων της Θεσσα-
λονίκης.

26) Ο Βουλευτής Μαγνησίας κ. ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΜΕΪΚΟΠΟΥΛΟΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία ο Σύλλογος Οικονοµολόγων Λο-
γιστών Ελευθέρων Επαγγελµατιών Νοµού Μαγνησίας αιτείται
την επίλυση γραφειοκρατικών θεµάτων του Υπουργείου Οικονο-
µικών σχετικά µε τη φορολογική διεκπεραίωση.

27) Ο Βουλευτής Μαγνησίας κ. ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΜΕΪΚΟΠΟΥΛΟΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία ο Σύλλογος Ελλήνων Κοινωνιο-
λόγων-Παράρτηµα Μαγνησίας αιτείται την υιοθέτηση προτάσεών
του για την αποτροπή της απαξίωσης του ρόλου του κοινωνιο-
λόγου εκπαιδευτικού στη δευτεροβάθµια εκπαίδευση.

28) Η Βουλευτής Χαλκιδικής κ. ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ ΙΓΓΛΕΖΗ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία ο Διοικητής του Γενικού Νοσοκο-
µείου Χαλκιδικής αιτείται τη λήψη µέτρων για την αντιµετώπιση
των προβληµάτων λειτουργίας του Νοσοκοµείου και των κέν-
τρων υγείας του Νοµού Χαλκιδικής, εν όψει της θερινής περιό-
δου.

29) Ο Βουλευτής Μαγνησίας κ. ΠΑΡΙΣΗΣ (ΠΑΡΙΣ) ΜΟΥΤΣΙΝΑΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία η Δηµοτική Κοινότητα Ζαγοράς
του Δήµου Ζαγοράς-Μουρεσίου Νοµού Μαγνησίας εκφράζει την
αντίθεση της τοπικής κοινωνίας στη συγχώνευση της Δηµόσιας
Βιβλιοθήκης Ζαγοράς µε αυτή των Μηλεών.

30) Ο Βουλευτής Μαγνησίας κ. ΠΑΡΙΣΗΣ (ΠΑΡΙΣ) ΜΟΥΤΣΙΝΑΣ
κατέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά στη διακοπή
της λειτουργίας του Ταχυδροµικού Γραφείου Τρικερίου.

31) Ο Βουλευτής Δωδεκανήσου κ. ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ-ΝΙΚΟΛΑΟΣ
ΥΨΗΛΑΝΤΗΣ κατέθεσε αναφορά µε την οποία ο κ. Γεράσιµος
Παυλάτος αιτείται την επίλυση θέµατος που αφορά την πρόχειρη
κατασκευή βόθρου που ανήκει στο 3ο Δηµοτικό Σχολείο Σπάτων
Αττικής και βρίσκεται πλησίον του κτήµατός του.

32) Ο Βουλευτής Ηλείας κ. ΑΝΔΡΕΑΣ ΜΑΡΙΝΟΣ κατέθεσε ανα-
φορά µε την οποία ο Πρόεδρος και οι κάτοικοι του Τοπικού Δια-
µερίσµατος Λαστέϊκων του Δήµου Πύργου Νοµού Ηλείας αιτού-
νται την απεγκατάσταση κεραίας κινητής τηλεφωνίας που βρί-
σκεται στην περιοχή.

33) Οι Βουλευτές, Λαρίσης κ. ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΛΑΜΠΡΟΥΛΗΣ, Β’
Θεσσαλονίκης κ. ΕΛΕΝΗ ΓΕΡΑΣΙΜΙΔΟΥ και Α’ Θεσσαλονίκης κ.
ΘΕΟΔΟΣΙΟΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΙΔΗΣ κατέθεσαν αναφορά µε την
οποία ο Δήµαρχος Τεµπών Νοµού Λάρισας αιτείται τη συνέχιση
της λειτουργίας και των δύο υποκαταστηµάτων ΕΛΤΑ στον εν
λόγω δήµο.

34) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΠΑΜΕΙΝΩΝΔΑΣ (ΝΟΤΗΣ) ΜΑ-
ΡΙΑΣ κατέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά σε γρα-
φειοκρατικά και οικονοµικά θέµατα που καθυστερούν τη συντή-
ρηση πολλών αρχαιολογικών µνηµείων στο Ηράκλειο.

35) Ο Βουλευτής Ευβοίας κ. ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΥ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία το Δηµοτικό Συµβούλιο του Δήµου
Μαντουδίου-Λίµνης-Αγίας Άννας Νοµού Εύβοιας αιτείται την
άµεση ανάκληση της εγκυκλίου για την οργανικότητα των σχο-
λείων.

36) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται στο πλει-
οψηφικό πακέτο της ΣΕΚΑΠ που δεν έχει ακόµη µεταβιβαστεί
στην αγοράστρια εταιρεία συµφερόντων Ιβάν Σαββίδη.

37) Οι Βουλευτές Ηµαθίας, κ. ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΓΙΟΒΑΝΟΠΟΥ-
ΛΟΣ και Β’ Πειραιώς κ. ΙΩΑΝΝΗΣ ΤΡΑΓΑΚΗΣ κατέθεσαν ανα-
φορά µε την οποία αιτείται την παρέµβαση της Πολιτείας για την
τοκογλυφική συµπεριφορά των τραπεζικών ιδρυµάτων µέσω των
πιστωτικών καρτών, µε µηνιαίους τόκους τριπλάσιους των δικαιο-
πρακτικών.
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38) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται στο ενδε-
χόµενο πρόκλησης σοβαρών προβληµάτων των επιχειρήσεων
λόγω ανεπαρκούς λειτουργίας του Γενικού Εµπορικού Μητρώου. 

39) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται στην ίδρυ-
ση της θυγατρικής εταιρείας «MITCO» του κ. Μυτιληναίου µε
έδρα την Ελβετία. 

40) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται στο ύψος
του κουρέµατος του ανασφάλιστου ποσού των καταθέσεων της
εταιρείας «JUMBO» στην Τράπεζα Κύπρου. 

41) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά στο πρόστιµο
που επιβλήθηκε από την πολεοδοµία στο Δήµο Αιγίου σχετικά µε
την κατεδάφιση των αυθαιρέτων στην παραλιακή ζώνη.

42) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά στην πραγµα-
τοποίηση άλµατος µε αλεξίπτωτο από τον Αρχηγό του Ναυτικού.

43) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται σε οικονο-
µικές ατασθαλίες που αφορούν τον διευθύνοντα σύµβουλο του
ΤΑΙΠΕΔ κ. Εµίρη.

44) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται στην ανα-
γκαιότητα παραµονής του µαθήµατος των θρησκευτικών και στις
λυκειακές τάξεις.

45) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται στο ζήτηµα
διακοπής της λειτουργίας της ΕΡΤ.

46) Η Βουλευτής Φθιώτιδας κ. ΕΛΕΝΗ ΜΑΚΡΗ ΘΕΟΔΩΡΟΥ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία διευθυντές και υποδιευθυντές
των δηµοσίων ΙΕΚ της χώρας αιτούνται την επίλυση θεµάτων που
προέκυψαν από την επικείµενη µετάβαση των δηµοσίων ΙΕΚ στις
περιφέρειες.

47) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΣ ΑΥΓΕΝΑΚΗΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία το Συνδικάτο Επαγγελµατιών Πε-
ριπτερούχων Καπνοπωλών και Λιανικών Ψιλικών Ειδών Αττικής
αιτείται την επίλυση θέµατος που αφορά την αναδιάθρωση του
ειδικού φόρου κατανάλωσης καπνού και την καθιέρωση ελάχι-
στου ποσοστού προµήθειας καπνοβιοµηχανκών προϊόντων.

48) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΠΑΜΕΙΝΩΝΔΑΣ (ΝΟΤΗΣ) ΜΑ-
ΡΙΑΣ κατέθεσε αναφορά µε την οποία ο Σύλλογος Καλλιεργητών
Δυτικής Φθιώτιδας Πατροπαράδοτων Ποικιλιών Καπνού αιτείται
τη στήριξη της παραδοσιακής οικοτεχνικής καλλιέργειας καπνού
της δυτικής Φθιώτιδας.

49) Η Βουλευτής Β’ Θεσσαλονίκης κ. ΕΥΑΓΓΕΛΙΑ (ΛΙΤΣΑ) ΑΜ-
ΜΑΝΑΤΙΔΟΥ - (ΠΑΣΧΑΛΙΔΟΥ) κατέθεσε αναφορά µε την οποία η
Εθνική Συνοµοσπονδία Ατόµων µε Αναπηρία καταγγέλλει απα-
ράδεκτες συνθήκες νοσηλείας εφήβου µε αυτισµό στο Πανεπι-
στηµιακό Γενικό Νοσοκοµείο Πατρών.

50) Ο Βουλευτής Κυκλάδων κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΣΥΡΜΑΛΕΝΙΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία ο κ. Γεώργιος Μπουγιούρας και
άλλοι κάτοικοι της Μυκόνου αιτούνται την επίλυση του θέµατος
αποκοµιδής των απορριµµάτων στη Μύκονο και στη Δήλο.

51) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΣ ΑΥΓΕΝΑΚΗΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία η Πανελλήνια Οµοσπονδία Πρα-

τηριούχων Εµπόρων Καυσίµων επισηµαίνει την ανάγκη µείωσης
του ειδικού φόρου κατανάλωσης στα καύσιµα κινητήρων και θέρ-
µανσης στις νησιωτικές περιοχές της Ελλάδας.

52) Οι Βουλευτές, Λαρίσης κ.κ. ΗΡΩ ΔΙΩΤΗ και ΔΗΜΗΤΡΗΣ
ΓΕΛΑΛΗΣ κατέθεσαν αναφορά µε την οποία ο Δήµαρχος Τεµπών
Νοµού Λάρισας επισηµαίνει την ανάγκη διατήρησης της λειτουρ-
γίας των δύο ταχυδροµικών καταστηµάτων του Δήµου Τεµπών.

53) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται στα εγκαί-
νια του νέου Νοσοκοµείου Αγρινίου, παρά την έλλειψη του
αναγκαίου εξοπλισµού.

54) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά στο εισαγγελικό
πόρισµα για τις υποκλοπές των υπουργικών και πρωθυπουργι-
κών τηλεφώνων επί θητείας Κ. Καραµανλή.

55) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά στην εικόνα εγ-
κατάλειψης που παρουσιάζει η µικρή περιµετρική της Πάτρας.

56) Ο Βουλευτής Ηµαθίας κ. ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΓΙΟΒΑΝΟΠΟΥ-
ΛΟΣ κατέθεσε αναφορά µε την οποία ο Μορφωτικός Αθλητικός
Σύλλογος Βέροιας <ΗΜΑΘΙΩΝ> επισηµαίνει την ανάγκη οικο-
νοµικής ενίσχυσης του συλλόγου εν όψει του Παγκοσµίου Συνε-
δρίου και Ευρωπαϊκού Πρωταθλήµατος <Παγκρατίου> Αθλή-
µατος 2013.

57) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά σε εργαζόµε-
νους των Ναυπηγείων Σκαραµαγκά, οι οποίοι διαµαρτυρήθηκαν
έξω απο το Υπουργείο Εθνικής Άµυνας καθώς παραµένουν απλή-
ρωτοι επί δώδεκα µήνες. 

58) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά σε καταγγελία
για την ύπαρξη θαµµένων νοσοκοµειακών αποβλήτων στις εκβο-
λές του Σελινούντα στην περιοχή <Βελιµίτικα> του Νοµού
Αχαΐας.

59) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται στην πώ-
ληση του <Αστέρα> Βουλιαγµένης σε τιµή κάτω του ενός δισε-
κατοµµυρίου ευρώ. 

60) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται στην παν-
τελή έλλειψη υδάτινης πολιτικής στον Νοµό Αχαΐας. 

61) Ο Βουλευτής Β’ Αθηνών κ. ΟΔΥΣΣΕΑΣ-ΝΙΚΟΣ ΒΟΥΔΟΥ-
ΡΗΣ κατέθεσε αναφορά µε την οποία η Ελληνική Εταιρεία Περι-
βάλλοντος και Πολιτισµού και η WVF Ελλάς αιτείται την
κατάργηση του Οργανισµού Κτηµατολογίου και Χαρτογραφή-
σεων Ελλάδος (ΟΚΧΕ) και τη µεταφορά του στην <ΚΤΗΜΑΤΟ-
ΛΟΓΙΟ Α.Ε.>.

62) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία ο κ. Λεωνίδας Μαργαρίτης επιση-
µαίνει την ανάγκη λειτουργίας του <Θεοκλήτειου Κοινωφελούς
Ιδρύµατος - Δωρεά Θεοκλήτου Μητροπολίτου Αιτωλίας και
Ακαρνανίας> µε έδρα το Μεσολόγγι.

Β. ΑΠΑΝΤΗΣΕΙΣ ΥΠΟΥΡΓΩΝ ΣΕ ΕΡΩΤΗΣΕΙΣ ΒΟΥΛΕΥΤΩΝ

1. Στην µε αριθµό 9323/08-04-2013 ερώτηση του Βουλευτή κ.
Ζησιµόπουλου Πολύβιου δόθηκε µε το υπ’ αριθµ. 33171/31-05-
2013 έγγραφο από τον Υπουργό Υγείας η ακόλουθη απάντηση:
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2. Στην µε αριθµό 10076/23-04-2013 ερώτηση του Βουλευτή
κ. Μουτσινά Παρίση (Πάρι) δόθηκε µε το υπ’ αριθµ. 37859/31-05-

2013 έγγραφο από τον Υπουργό Υγείας η ακόλουθη απάντηση:
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3. Στην µε αριθµό 10212/25-04-2013 ερώτηση του Βουλευτή
κ. Νικολόπουλου Νικολάου δόθηκε µε το υπ’ αριθµ. 7017/4/16400

/31-05-2013 έγγραφο από τον Υπουργό Δηµόσιας Τάξης και
Προστασίας του Πολίτη η ακόλουθη απάντηση:
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4. Στην µε αριθµό 10371/07-05-2013 ερώτηση της Βουλευτού
κ. Χρυσοβελώνη Μαρίνας δόθηκε µε το υπ’ αριθµ. 742/31-05-

2013 έγγραφο από τον Υπουργό Επικρατείας η ακόλουθη απάν-
τηση:
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5. Στην µε αριθµό 10405/09-05-2013 ερώτηση της Βουλευτού
κ. Κόλλια - Τσαρουχά Μαρίας δόθηκε µε το υπ’ αριθµ. 41492/31-

05-2013 έγγραφο από τον Υπουργό Υγείας η ακόλουθη απάν-
τηση:

«

»
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6. Στην µε αριθµό 10881/21-05-2013 ερώτηση του Βουλευτή
κ. Νικολόπουλου Νικολάου δόθηκε µε το υπ’ αριθµ. 2/50844/31-

05-2013 έγγραφο από τον Αναπληρωτή Υπουργό Οικονοµικών η
ακόλουθη απάντηση:

«

»
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ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Ιωάννης Τραγάκης): Κυρίες και κύριοι συνά-
δελφοι, έχω την τιµή να ανακοινώσω στο Σώµα ότι η Υπουργός
Τουρισµού κατέθεσε σχέδιο νόµου: «Απλούστευση διαδικασιών
για την ενίσχυση της τουριστικής επιχειρηµατικότητας, αναδιάρ-
θρωση του Ελληνικού Οργανισµού Τουρισµού και λοιπές διατά-
ξεις».

Οι Υπουργοί Οικονοµικών, Εσωτερικών, Παιδείας και Θρη-
σκευµάτων, Διοικητικής Μεταρρύθµισης και Ηλεκτρονικής Δια-
κυβέρνησης και Δικαιοσύνης, Διαφάνειας και Ανθρωπίνων Δι-
καιωµάτων κατέθεσαν σχέδιο νόµου: «Κώδικας Κοινωφελών Πε-
ριουσιών, Σχολαζουσών Κληρονοµιών και λοιπές διατάξεις».

(Παραπέµπονται στην αρµόδια Διαρκή Επιτροπή)
Επίσης, η Ειδική Μόνιµη Επιτροπή Κοινοβουλευτικής Δεοντο-

λογίας καταθέτει τις εκθέσεις της στις αιτήσεις της εισαγγελικής
αρχής για τη χορήγηση άδειας άσκησης ποινικής δίωξης κατά
Βουλευτών.

Κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, έχω την τιµή να ανακοινώσω
στο Σώµα το δελτίο επικαίρων ερωτήσεων της Δευτέρας 1ης Ιου-
λίου 2013.

Α. ΕΠΙΚΑΙΡΕΣ ΕΡΩΤΗΣΕΙΣ Πρώτου Κύκλου (Άρθρο 130 παρά-
γραφος 4 του Κανονισµού της Βουλής)

1. Η µε αριθµό 1640/25-6-2013 επίκαιρη ερώτηση του Β’ Αντι-
προέδρου της Βουλής και Βουλευτή Καβάλας της Νέας Δηµο-
κρατίας κ. Γεωργίου Καλαντζή προς τους Υπουργούς Οικονο-
µικών και Εργασίας, Κοινωνικής Ασφάλισης και Πρόνοιας, σχε-
τικά µε την επιδότηση του κόστους εργασίας στους Νοµούς
Δράµας και Καβάλας.

2. Η µε αριθµό 1630/25-6-2013 επίκαιρη ερώτηση της Βουλευ-
τού Τρικάλων του Συνασπισµού Ριζοσπαστικής Αριστεράς - Ενω-
τικό Κοινωνικό Μέτωπο κ. Παναγιώτας Δριτσέλη προς τον
Υπουργό Υγείας, σχετικά µε την αντιµετώπιση των προβληµάτων
στο σύστηµα δηµόσιας υγείας στα Τρίκαλα.

3. Η µε αριθµό 1627/25-6-2013 επίκαιρη ερώτηση της Βουλευ-
τού Δωδεκανήσου των Ανεξάρτητων Ελλήνων κ. Τσαµπίκας
(Μίκας) Ιατρίδη προς τους Υπουργούς Ναυτιλίας και Αιγαίου και
Εξωτερικών, σχετικά µε την µη εφαρµογή της ελληνοτουρκικής

συµφωνίας από τα πλοία υπό τουρκική σηµαία.
4. Η µε αριθµό 1637/25-6-2013 επίκαιρη ερώτηση του Βου-

λευτή Εύβοιας του Λαϊκού Συνδέσµου - Χρυσή Αυγή κ. Νικολάου
Μίχου προς τους Υπουργούς Εθνικής Άµυνας και Οικονοµικών,
σχετικά µε τις εταιρίες «ΗΛΕΚΤΡΟΜΗΧΑΝΙΚΗ ΚΥΜΗΣ» και «ΜΕ-
ΤΑΛΛΟΥΡΓΙΚΗ ΒΙΟΜΗΧΑΝΙΑ ΗΠΕΙΡΟΥ».

5. Η µε αριθµό 1623/25-6-2013 επίκαιρη ερώτηση του Βου-
λευτή Αχαΐας της Δηµοκρατικής Αριστεράς κ. Νικολάου Τσού-
καλη προς τον Υπουργό Εργασίας, Κοινωνικής Ασφάλισης και
Πρόνοιας, σχετικά µε το ελάχιστο εγγυηµένο εισόδηµα στην Πε-
ριφέρεια Δυτικής Ελλάδας.

6. Η µε αριθµό 1634/25-6-2013 επίκαιρη ερώτηση της Βουλευ-
τού Α’ Αθήνας του Κοµµουνιστικού Κόµµατος Ελλάδας κ. Λιάνας
Κανέλλη προς τον Υπουργό Υγείας, σχετικά µε τη λήψη µέτρων
για την πραγµατοποίηση των αναγκαίων εξετάσεων όλων των µα-
θητών κατά την εγγραφή τους στην πρωτοβάθµια και δευτερο-
βάθµια εκπαίδευση.

Β. ΕΠΙΚΑΙΡΕΣ ΕΡΩΤΗΣΕΙΣ Δεύτερου Κύκλου (Άρθρο 130 πα-
ράγραφος 4 του Κανονισµού της Βουλής)

1. Η µε αριθµό 1631/25-6-2013 επίκαιρη ερώτηση του Βου-
λευτή Κυκλάδων του Συνασπισµού Ριζοσπαστικής Αριστεράς -
Ενωτικό Κοινωνικό Μέτωπο κ. Νικολάου Συρµαλένιου προς τον
Υπουργό Ναυτιλίας και Αιγαίου, σχετικά µε την εξοικονόµηση και
τη διαχείριση του νερού στις Κυκλάδες.

2.- Η µε αριθµό 1638/25-6-2013 επίκαιρη ερώτηση του Βου-
λευτή Μαγνησίας του Λαϊκού Συνδέσµου - Χρυσή Αυγή κ. Πανα-
γιώτη Ηλιόπουλου προς τους Υπουργούς Υγείας και Διοικητικής
Μεταρρύθµισης και Ηλεκτρονικής Διακυβέρνησης, σχετικά µε
την αντιµετώπιση των προβληµάτων στον ΟΚΑΝΑ.

3.- Η µε αριθµό 1624/25-6-2013 επίκαιρη ερώτηση του Βου-
λευτή Α’ Αθηνών της Δηµοκρατικής Αριστεράς κ. Ιωάννη Πα-
νούση προς τους Υπουργούς Οικονοµικών και Εσωτερικών,
σχετικά µε την έκθεση της υπηρεσίας της Ευρωπαϊκής Ένωσης
για την προστασία των θεµελιωδών Δικαιωµάτων (European
Union Agency for Fundamental Rights) για την παιδική φτώχεια
στην Ελλάδα.



ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Ιωάννης Τραγάκης): Κυρίες και κύριοι συνά-
δελφοι, εισερχόµαστε στη συζήτηση των 

ΕΠΙΚΑΙΡΩΝ ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ

Θα συζητηθεί η τρίτη µε αριθµό 1621/25-6-2013 επίκαιρη ερώ-
τηση πρώτου κύκλου του Βουλευτή Αρκαδίας του Πανελλήνιου
Σοσιαλιστικού Κινήµατος κ. Οδυσσέα Κωνσταντινόπουλου προς
τον Υπουργό Περιβάλλοντος, Ενέργειας και Κλιµατικής Αλλαγής,
σχετικά µε τα µέτρα στήριξης των ελληνικών επιχειρήσεων.

Κύριε συνάδελφε, έχετε το λόγο άνευ χρόνου.
ΟΔΥΣΣΕΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΠΟΥΛΟΣ: Ευχαριστώ πολύ, κύριε

Πρόεδρε.
Κύριε Υπουργέ, να σας ευχηθώ καλή δύναµη στη συνέχιση του

έργου σας. Έχουµε πάρα πολύ δύσκολη δουλειά το επόµενο
χρονικό διάστηµα και νοµίζω ότι όλοι χρειαζόµαστε δύναµη για
να στηρίξουµε αυτήν τη µεγάλη προσπάθεια της χώρας.

Υπάρχουν τα πρώτα θετικά δείγµατα γραφής, όπως είναι ο
νέος αγωγός που το Υπουργείο σας είχε υποστηρίξει και είχε
προσπαθήσει, ώστε να υλοποιηθεί αυτή η απόφαση. Υπάρχουν
όµως και άλλα θέµατα που πρέπει να τα δούµε µε µεγάλη προ-
σοχή, τα οποία αφορούν την Ελλάδα και τις ελληνικές επιχειρή-
σεις.

Εγώ πιστεύω ότι για να λυθεί το µεγάλο πρόβληµα της ανερ-
γίας πρέπει να δούµε τους δύο πυλώνες και πρώτα τον προσω-
ρινό πυλώνα που έχει να κάνει µε τα προγράµµατα απασχό-
λησης, ώστε να δώσουµε µια προσωρινή «ανάσα» στον πολίτη
για να νιώσει ότι το κράτος τον σκέφτεται. Από την άλλη, όµως,
για να στηρίξουµε ουσιαστικά την απασχόληση υπάρχει µόνο
ένας δρόµος, να στηρίξουµε την επιχειρηµατικότητα.

Όπως γνωρίζουµε καλά όλοι και νοµίζω ότι το έχουµε όλοι κα-
ταλάβει, το δηµόσιο πια δεν µπορεί να στηρίξει την απασχόληση.
Άρα, αυτό που πρέπει να στηρίξουµε είναι η επιχειρηµατικότητα.
Νοµίζω ότι είναι η µόνη διέξοδος για να βγει η χώρα από την
κρίση. Τα υπόλοιπα είναι για να λέγονται απλά ως λόγια. 

Όµως, ποια επιχειρηµατικότητα; Μια επιχειρηµατικότητα µε
κανόνες, η οποία θα σέβεται την πολιτεία, τους εργαζόµενους,
το περιβάλλον, µια επιχειρηµατικότητα η οποία θα µας δίνει δυ-
νατότητες εξαγωγών και θα στηρίζει την ελληνική οικονοµία. 

Το τελευταίο χρονικό διάστηµα υπάρχουν πάρα πολλά δηµο-
σιεύµατα που µιλούν για τις εξήντα δύο -αν δεν κάνω λάθος- µε-
γάλες ενεργοβόρες επιχειρήσεις που πληρώνουν το ρεύµα σε
πολύ αυξηµένες τιµές σε σχέση µε τις ευρωπαϊκές ανταγωνιστι-
κές βιοµηχανίες. 

Μάλιστα, σε ένα δηµοσίευµα -δεν θα το αναφέρω- λέγεται ότι
υπάρχει µια µεγάλη βιοµηχανία, κλωστοϋφαντουργία -δεν είναι
στην εκλογική µου περιφέρεια- που είναι έτοιµη να κλείσει, η
οποία µάλιστα εκτός από τους ανθρώπους που απασχολεί στη-
ρίζει πάρα πολύ και την αγροτική οικονοµία και τους παραγω-
γούς.

Μάλιστα, ψάχνοντας το θέµα έµαθα ότι ήταν ένα εξαιρετικό
εργοστάσιο, σύγχρονο εργοστάσιο, που θα ζήλευαν και άλλες
χώρες, όπως είναι η Γερµανία και δυστυχώς αυτό το εργοστάσιο
είναι έτοιµο να κλείσει εξαιτίας αυτού του θέµατος.

Ξέρω ότι ο κύριος Πρωθυπουργός είχε συναντηθεί µαζί τους
και αποδέχθηκε τα αιτήµατά τους. Σε αυτό το νέο «ξεκίνηµα» -
αν και η προσπάθεια έχει ξεκινήσει εδώ και τρία χρόνια- σε αυτήν
τη νέα προσπάθεια που κάνουµε θα ήθελα να µας πείτε ποια είναι
η θέση του Υπουργείου Περιβάλλοντος σχετικά µε το συγκεκρι-
µένο θέµα.

Σας ευχαριστώ πολύ.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Ιωάννης Τραγάκης): Ευχαριστούµε, κύριε

συνάδελφε.
Κάνατε µνεία για τη µεγάλη επιτυχία, τον αγωγό TAP. Είναι

κάτι που πιστώνεται στο Υπουργείο και προσωπικά στον παρι-
στάµενο κύριο Υφυπουργό και το αναγνωρίζουν όλοι αυτό. 

Έχετε το λόγο, κύριε Υφυπουργέ.
ΑΣΗΜΑΚΗΣ ΠΑΠΑΓΕΩΡΓΙΟΥ (Υφυπουργός Περιβάλλοντος,

Ενέργειας και Κλιµατικής Αλλαγής): Ευχαριστώ πολύ, κύριε
Πρόεδρε. Ευχαριστώ και για τα καλά λόγια. 

Πράγµατι, είναι µία ιδιαίτερα σηµαντική ηµέρα σήµερα, διότι

θα ανακοινωθεί –λογικά πρέπει να έχει ανακοινωθεί στο Μπακού
πριν λίγα λεπτά- η επιλογή του TAP, που δείχνει ότι όταν αποφα-
σίσουµε να λειτουργήσουµε συστηµατικά και οργανωµένα, µπο-
ρούµε να πετύχουµε πολύ σηµαντικά πράγµατα για τη χώρα.

Όσον αφορά την ερώτηση την οποία συζητάµε σήµερα, σαφέ-
στατα είναι γνωστό και δεδοµένο ότι το ενεργειακό κόστος για
τις βιοµηχανίες είναι µία πάρα πολύ σηµαντική παράµετρος στην
τιµή του προϊόντος και των υπηρεσιών για τις βιοµηχανίες ή τις
µεγάλες εταιρείες υπηρεσιών και τους µεγάλους καταναλωτές.

Βέβαια, θα πρέπει να λάβουµε υπ’ όψιν ότι δεν είναι µία παρά-
µετρος απλή. Είναι ένας συνδυασµός παραµέτρων που επηρεά-
ζουν το ενεργειακό κόστος για τη βιοµηχανία και θα µου επι-
τρέψετε να πω ότι αυτό έχει να κάνει όχι µόνο µε το δικό µας
Υπουργείο αλλά και µε άλλα συναρµόδια Υπουργεία στον τοµέα
αυτό, στη διαµόρφωση δηλαδή του κόστους και της τελικής
τιµής. 

Εµείς, από πέρυσι που ξεκίνησε αυτή η νέα µεγάλη προσπά-
θεια, όπως είπατε κι εσείς, αυτό που κοιτάξαµε βρίσκοντας την
ενεργειακή αγορά σε µια πάρα πολύ δύσκολη καµπή, όπως ξέ-
ρετε, ήταν -πρώτο και βασικό- να µπορέσουµε να σταθεροποι-
ήσουµε την ενεργειακή αγορά, η οποία βρισκόταν σε µία
ιδιαίτερα δύσκολη στιγµή µε φοβερά προβλήµατα ρευστότητας
που επηρέαζαν όλη τη διαδικαστική λειτουργία αυτής της αγο-
ράς και φυσικά και το κόστος. 

Όπως ξέρετε, στην ενέργεια η κατάσταση είναι σαν την αλυ-
σίδα του ποδηλάτου όπου ένα κρίκος να χαλάσει, δεν δουλεύει. 

Άρα, αυτό που κάναµε όλο αυτό το διάστηµα ήταν προσπάθεια
προκειµένου να µπορέσουµε να σταθεροποιήσουµε την αγορά
είτε αυτό λεγόταν ΔΕΗ είτε λέγονταν ανανεώσιµες πηγές ενέρ-
γειας είτε λεγόταν ηλεκτροπαραγωγή µε χρήση φυσικού αερίου.
Ήταν ένα πολύ σύνθετο πρόβληµα, του οποίου η αντιµετώπιση
µέχρι στιγµής έχει γίνει κατορθωτή. 

Βέβαια, ταυτόχρονα, γινόταν η συζήτηση µε τους παραγωγούς
-εννοώ τους µεγάλους καταναλωτές ηλεκτρικού ρεύµατος- διότι
όντως πιστεύουµε όλοι ότι αυτοί είναι που δίνουν και τις θέσεις
εργασίες και όσο αναπτύσσονται τόσο περισσότερες θέσεις
έχουµε. Αν τους βοηθήσουµε ειδικά σε αυτήν τη δύσκολη φάση,
κάνοντας εξαγωγές, όχι µόνο θα κρατηθούν και θα επιβιώσουν
αλλά και θα αναπτυχθούν περισσότερο. 

Είναι γεγονός ότι σε άλλες ευρωπαϊκές χώρες έχουν χαµηλό-
τερο κόστος. Βέβαια, εκεί είναι άλλα τα δεδοµένα. Είναι διαφο-
ρετικά διαµορφωµένες οι αγορές. Έχουν οργανωθεί πολύ περισ-
σότερο κάποια χρόνια πριν.

Αυτό, όµως, που εµείς πρέπει να κάνουµε άµεσα -και κάνουµε-
είναι να αλλάξουµε, κατ’ αρχάς, τους κανόνες του παιχνιδιού,
γιατί αυτό είναι ένα πάρα πολύ βασικό στοιχείο στο πώς λειτουρ-
γεί η αγορά ηλεκτρικής ενέργειας, η οποία επηρεάζει το κόστος
τόσο προς τους βιοµηχανικούς καταναλωτές -ας τους ονοµά-
σουµε έτσι, γιατί δεν είναι όλες µεγάλες βιοµηχανίες αλλά είναι
και µεσαίες, είναι και µικρές βιοµηχανικές µονάδες- όσο και για
τον τελικό, απλό αστικό καταναλωτή. 

Άρα, το κύριο που έπρεπε να γίνει, πέραν της εξισορρόπησης
της αγοράς που είπα προηγουµένως, ήταν η αλλαγή του ρυθµι-
στικού πλαισίου λειτουργίας της αγοράς ηλεκτρικής ενέργειας,
διότι εκεί ήταν και είναι αρκετές στρεβλώσεις που επηρεάζουν,
όµως, το κόστος και δηµιουργούν µία πλασµατική τιµή πολλές
φορές στο κόστος της ενέργειας. Αυτό ολοκληρώθηκε σε πολύ
σύντοµο χρονικό διάστηµα -το ξέρετε, το είχαµε συζητήσει και
παλαιότερα- δηλαδή µέσα σε οκτώ µήνες, πράγµα που δεν έχει
γίνει σε καµµία άλλη ευρωπαϊκή χώρα µέχρι σήµερα. Μάλιστα
θα ξεκινήσει και η εφαρµογή του από την 1η Ιουλίου. Αναµένεται,
βέβαια, η έγκριση από την ολοµέλεια της ΡΑΕ. Αυτό θα είναι ένα
βασικό στοιχείο λειτουργίας, πλέον, της αγοράς ηλεκτρικής
ενέργειας. 

Κατά δεύτερον, έγιναν ειδικές συζητήσεις µε τη βιοµηχανία και
µετά αλλά και πριν από τη συνάντηση µε τον Πρωθυπουργό, που
αναφέρατε, είχαν γίνει αρκετές. Υπήρχε ένα σκεπτικό γι’ αυτήν
τη, θα έλεγα, λύση βοήθειας προς τη βιοµηχανία και έγιναν αρ-
κετές συναντήσεις. 

Αυτό στο οποίο καταλήξαµε -διότι δεν µπορούσαν να εκπλη-
ρωθούν σε αυτήν τη φάση τουλάχιστον όλες οι παράµετροι που
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επηρεάζουν το ενεργειακό κόστος- ήταν στο να πάµε τουλάχι-
στον προς µία κατεύθυνση, την οποία και συζητήσαµε αρκετά
τόσο µε τον ΕΒΙΚΕΝ, όπως γνωρίζετε, τον µεγάλο σύνδεσµο των
βιοµηχανιών,… 

ΟΔΥΣΣΕΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΠΟΥΛΟΣ: Σωστό.
ΑΣΗΜΑΚΗΣ ΠΑΠΑΓΕΩΡΓΙΟΥ (Υφυπουργός Περιβάλλοντος,

Ενέργειας και Κλιµατικής Αλλαγής):...όσο και µε τους µικρότε-
ρους, σε µια λύση η οποία αν µη τι άλλο θα τους δώσει µία
«ανάσα». 

Αν θέλετε µετά θα σας εξηγήσω στη δευτερολογία µου.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Ιωάννης Τραγάκης): Ευχαριστούµε, κύριε

Υπουργέ. Θα τα πείτε στη δευτερολογία σας.
Έχετε το λόγο, κύριε συνάδελφε, για τρία λεπτά.
ΟΔΥΣΣΕΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΠΟΥΛΟΣ: Ευχαριστούµε, κύριε

Πρόεδρε, για τον χρόνο που µας δίνετε.
Κύριε Υπουργέ, είναι αλήθεια ότι πρέπει να δούµε όχι µόνο

τους µεγάλους καταναλωτές. Είναι και οι µικροί, είναι και οι µε-
σαίοι καταναλωτές, είναι και ο απλός καταναλωτής τον οποίο θα
πρέπει να σεβαστούµε.

Είπατε ότι πρέπει να αλλάξουµε τους κανόνες του παιχνιδιού
και νοµίζω ότι αυτό µπορούµε να το κάνουµε. Ξέρετε ότι στο
προηγούµενο νοµοσχέδιο είχαµε µία πολύ καλή συνεργασία. Κά-
ναµε ό,τι καλύτερο µπορούσαµε και νοµίζω ότι και οι φορείς κα-
τάλαβαν την προσπάθειά µας και ανταποκρίθηκαν σχεδόν όλοι
σε αυτό.

Όπως ξέρετε, εγώ ήµουν και στο προηγούµενο νοµοσχέδιο ει-
σηγητής και θα είµαι και στο επόµενο, το δικό σας, που θα κατα-
θέσετε. Ελπίζω να έχει τελειώσει και ότι θα κατατεθεί στη Βουλή. 

Εκεί µέσα θα πρέπει να φέρουµε ό,τι χρειάζεται, αν χρειάζεται
κάποια νοµοθετική ρύθµιση, για να στηρίξουµε όλη αυτήν την
προσπάθεια και να ολοκληρώσουµε όλο το πλέγµα των αλλαγών
που αφορά όλη αυτήν τη διαδικασία, για να µπορέσουν να ξέ-
ρουν όλοι τους κανόνες του παιχνιδιού. Είναι πολύ σηµαντικό για
µένα αυτό, να ξέρουν όλοι τους κανόνες του παιχνιδιού. 

Ελπίζω ότι µερικά από τα αιτήµατα που τέθηκαν κατά τη συ-
νάντηση που είχατε µε τον κ. Χατζηδάκη µαζί τους, όπως είναι
παραδείγµατος χάριν η µείωση των τιµολογίων βιοµηχανιών µε-
γάλων καταναλωτών µέσης τάσης, η θέσπιση του µηχανισµού
διακοψιµότητας και διάφορα άλλα, έχουν γίνει αποδεκτά στην
τελική τους µορφή. 

Εµείς θα θέλαµε κάποια στιγµή –και σας το λέµε έτσι, επίσηµα-
να κάνουµε µία κοινή συνάντηση µαζί τους στο πλαίσιο αυτό,
ώστε να µπορέσουµε να έχουµε µία καλύτερη ενηµέρωση και να
τους ακούσουµε και να δούµε τι µπορούµε να στηρίξουµε -και
πάλι αυτό το λέω µε σεβασµό και στις υπόλοιπες κοινωνικές οµά-
δες- έχοντας πάντα στο µυαλό µας ότι αν σε αυτήν τη δύσκολη
στιγµή δεν στηρίξουµε µε κανόνες τη µεγάλη βιοµηχανία, δυστυ-
χώς, σε λίγο καιρό δεν θα έχουµε βιοµηχανία, όταν οι Γερµανοί,
όπως είπατε –και είναι σηµαντικό να το αναφέρουµε εδώ- ξε-
χνούν τους κοινοτικούς κανόνες πολλές φορές. Ενώ σε κάποια
άλλα θέλουν να τιµούµε όλοι τους κοινοτικούς κανόνες, οι ίδιοι
για να στηρίξουν τη δική τους βιοµηχανία, το ξεχνούν και πάνε
σε ειδικούς κανόνες. 

Άρα, αυτό είναι ένα θέµα το οποίο θα πρέπει να δείτε και σε
ευρωπαϊκό επίπεδο αλλά θα πρέπει να πούµε και στον κόσµο ότι
οι δικές µας βιοµηχανίες προσπαθούν πάρα πολύ να είναι αντα-
γωνιστικές, όταν –να το πω σε εισαγωγικά- οι γερµανικές βιοµη-
χανίες έχουν κρατική επιδότηση. Και το λέω εγώ που είµαι
Βουλευτής, διότι µπορεί να µην µπορείτε να το πείτε εσείς ως
Υπουργός. Αυτή είναι η πραγµατικότητα.

Εποµένως, είναι η ώρα τώρα και εµείς να δούµε και το πλαίσιο
στην Ευρωπαϊκή Ένωση. Όταν η χώρα µας βρίσκεται σε αυτήν
την κρίση και οι εταίροι µας πρέπει να προχωρήσουν πέρα από
τα λόγια σε πράξεις, να µας δώσουν µια «ανάσα», για να µπορέ-
σουµε να στηρίξουµε τις επιχειρήσεις µας, να στηρίξουµε δη-
λαδή τον απλό πολίτη, να βγούµε από την ύφεση. 

Σας ευχαριστώ πολύ, κύριε Πρόεδρε. 
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Ιωάννης Τραγάκης): Ευχαριστούµε, κύριε

συνάδελφε. 
Ορίστε, κύριε Υπουργέ, έχετε το λόγο για τη δευτερολογία

σας. 

ΑΣΗΜΑΚΗΣ ΠΑΠΑΓΕΩΡΓΙΟΥ (Υφυπουργός Περιβάλλοντος,
Ενέργειας και Κλιµατικής Αλλαγής): Ευχαριστώ πολύ, κύριε
Πρόεδρε. 

Συµφωνώ απόλυτα µε αυτά που είπατε, µε αυτά που µπορώ
να πω και που δεν µπορώ να πω. 

Όµως, το καίριο και σηµαντικό σε αυτήν τη φάση -επειδή ακρι-
βώς αναγνωρίζεται και υπάρχει µία εξαιρετική συνεργασία και µε
τους παράγοντες της αγοράς- κι αυτό που µπορούµε να κάνουµε
αυτήν τη στιγµή τουλάχιστον, πέραν της αλλαγής των κανόνων
που είναι το µεταβατικό στάδιο µέχρι την ολοκλήρωση σε δύο
χρόνια, ώστε να περάσουµε στο target model στην ελληνική
αγορά ηλεκτρικής ενέργειας, είναι το εξής: Θα γίνει η λεγόµενη
σύµβαση διακοψιµότητας που αναφέρατε και ταυτόχρονα θα
υπάρξουν και ειδικά τιµολόγια από τη ΔΕΗ για τους µεγάλους
βιοµηχανικούς καταναλωτές µε κύρια δράση την παραγωγή προ-
ϊόντων και ειδικά προς εξαγωγή. Αυτό θα γίνει τις επόµενες ηµέ-
ρες. Υπάρχει ειδική ρύθµιση -γιατί χρειάζεται ειδική νοµοθετική
ρύθµιση- στο νοµοσχέδιο που αναφέρατε, το οποίο θα καταθέσω
στη Βουλή την ερχόµενη εβδοµάδα. Θα τη συζητήσουµε. 

Έτσι ανοίγει ο δρόµος για να κάνουµε –αν µη τι άλλο- ένα
πρώτο βήµα «ανάσας», που έλεγα και προηγουµένως, προς τις
βιοµηχανίες οι οποίες το γνωρίζουν το θέµα, γνωρίζουν τη δυνα-
τότητα που έχουµε αυτήν τη στιγµή και το αποδέχονται, αν θέ-
λετε. Μπορεί να µην είναι ευτυχείς, αλλά τουλάχιστον ξέρουν ότι
είναι το µέγιστο της δυνατότητας που έχουµε αυτήν την ώρα. Με
αυτό θα προχωρήσουµε, τουλάχιστον για φέτος. 

Αυτό θα είναι ένα µέτρο -και ανάλογα µε την εξέλιξη της αγο-
ράς, διότι ούτως ή άλλως θα διαµορφωθεί διαφορετικά η τιµή
πλέον µε τις αλλαγές των κανόνων- θα είναι µια ώθηση σηµαν-
τική, προς αυτούς στους οποίους συµπεριλαµβάνονται από τους
µεγάλους ενεργοβόρους καταναλωτές, που είναι η χαλυβουργία,
παραδείγµατος χάριν, µέχρι επιχειρήσεις, όπως η κλωστοϋφαν-
τουργία που αναφέρατε αλλά ακόµη και µικρότερους και µεγά-
λους εµπορικούς καταναλωτές που έχουν ιδιαίτερα υψηλή
κατανάλωση αλλά απασχολούν πολύ κόσµο. 

Ευχαριστώ πολύ. 
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Ιωάννης Τραγάκης): Ευχαριστούµε πολύ,

κύριε Υπουργέ.
Η πρώτη µε αριθµό 1639/25-6-2013 επίκαιρη ερώτηση πρώτου

κύκλου του Βουλευτή Ηρακλείου της Νέας Δηµοκρατίας κ. Ελευ-
θερίου Αυγενάκη προς τον Υπουργό Ανάπτυξης, Ανταγωνιστικό-
τητας, Υποδοµών, Μεταφορών και Δικτύων, σχετικά µε την
ολοκλήρωση του οδικού έργου «Ηράκλειο –Μεσσαράς», δεν θα
συζητηθεί λόγω κωλύµατος του κυρίου Υπουργού και διαγράφε-
ται.

Η δεύτερη µε αριθµό 1629/25-6-2013 επίκαιρη ερώτηση πρώ-
του κύκλου του Βουλευτή Ηρακλείου του Συνασπισµού Ριζοσπα-
στικής Αριστεράς - Ενωτικό Κοινωνικό Μέτωπο κ. Μιχαήλ
Κριτσωτάκη προς την Υπουργό Τουρισµού, σχετικά µε το πρό-
γραµµα «Επιταγή εισόδου στην αγορά εργασίας για άνεργους
νέους του τουριστικού τοµέα ηλικίας έως είκοσι εννέα ετών», δεν
θα συζητηθεί λόγω κωλύµατος της κυρίας Υπουργού και διαγρά-
φεται. 

Η τέταρτη µε αριθµό 1625/25-6-2013 επίκαιρη ερώτηση πρώ-
του κύκλου της Βουλευτού Β’ Θεσσαλονίκης των Ανεξάρτητων
Ελλήνων κ. Σταυρούλας Ξουλίδου προς τους Υπουργούς Παι-
δείας και Θρησκευµάτων, Πολιτισµού και Αθλητισµού και Διοικη-
τικής Μεταρρύθµισης και Ηλεκτρονικής Διακυβέρνησης, σχετικά
µε τις υποχρεωτικές µεταθέσεις των «υπεράριθµων» εκπαιδευτι-
κών της πρωτοβάθµιας και δευτεροβάθµιας εκπαίδευσης, δεν θα
συζητηθεί λόγω κωλύµατος του κυρίου Υπουργού και διαγράφε-
ται.

Η πέµπτη µε αριθµό 1635/25-6-2013 επίκαιρη ερώτηση πρώ-
του κύκλου του Βουλευτή Σερρών του Λαϊκού Συνδέσµου -
Χρυσή Αυγή κ. Αρτέµιου Ματθαιόπουλου προς τους Υπουργούς
Οικονοµικών και Ανάπτυξης, Ανταγωνιστικότητας, Υποδοµών,
Μεταφορών και Δικτύων, σχετικά µε το Ταµείο Εγγύησης Κατα-
θέσεων και Επενδύσεων (ΤΕΚΕ) και την εγγύηση καταθέσεων
µέχρι του ποσού των 100.000, ευρώ δεν θα συζητηθεί λόγω κω-
λύµατος του κυρίου Υπουργού και διαγράφεται.

Η έκτη µε αριθµό 1622/25-6-2013 επίκαιρη ερώτηση πρώτου
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κύκλου της Βουλευτού Β’ Θεσσαλονίκης της Δηµοκρατικής Αρι-
στεράς κ. Αικατερίνης Μάρκου προς τον Υπουργό Εργασίας, Κοι-
νωνικής Ασφάλισης και Πρόνοιας, σχετικά µε το Πρόγραµµα
«Εναρµόνιση Οικογενειακής και Επαγγελµατικής Ζωής» για το
2013, δεν θα συζητηθεί λόγω κωλύµατος του κυρίου Υπουργού
και διαγράφεται. 

Η έβδοµη µε αριθµό 1632/25-6-2013 επίκαιρη ερώτηση πρώ-
του κύκλου του Βουλευτή Αιτωλοακαρνανίας του Κοµµουνιστι-
κού Κόµµατος Ελλάδας κ. Νικολάου Μωραϊτη προς τον Υπουργό
Οικονοµικών, σχετικά µε την ανάγκη άµεσης πληρωµής των κτη-
νοτρόφων από τη γαλακτοβιοµηχανία «ΔΩΔΩΝΗ», δεν θα συζη-
τηθεί λόγω κωλύµατος του κυρίου Υπουργού και διαγράφεται.

Η πρώτη µε αριθµό 1620/25-6-2013 επίκαιρη ερώτηση δευτέ-
ρου κύκλου της Βουλευτού Κοζάνης των Ανεξάρτητων Ελλήνων
κ. Ραχήλ Μακρή προς τον Υπουργό Εθνικής Άµυνας, σχετικά µε
την αξιοποίηση του προσωπικού Α’ Σώµατος Στρατού και της 2ης

Ταξιαρχίας Υποστήριξης της Δυτικής Μακεδονίας, δεν θα συζη-
τηθεί λόγω κωλύµατος του κυρίου Υπουργού και διαγράφεται.

Η δεύτερη µε αριθµό 1636/25-6-2013 επίκαιρη ερώτηση δευ-
τέρου κύκλου του Βουλευτή Αιτωλοακαρνανίας του Λαϊκού Συν-
δέσµου - Χρυσή Αυγή κ. Κωνσταντίνου Μπαρµπαρούση προς
τους Υπουργούς Εργασίας, Κοινωνικής Ασφάλισης και Πρόνοιας
και Οικονοµικών, σχετικά µε τα προβλήµατα στην ασφάλιση των
ελευθέρων επαγγελµατιών, δεν θα συζητηθεί λόγω κωλύµατος

του κυρίου Υπουργού και διαγράφεται.
Η τρίτη µε αριθµό 1628/25-6-2013 επίκαιρη ερώτηση δευτέρου

κύκλου της Βουλευτού Αιτωλοακαρνανίας της Δηµοκρατικής
Αριστεράς κ. Νίκης Φούντα προς τους Υπουργούς Οικονοµικών
και Περιβάλλοντος, Ενέργειας και Κλιµατικής Αλλαγής, σχετικά
µε την παραχώρηση εκτάσεων του Νοµού Αιτωλοακαρνανίας στο
ΤΑΙΠΕΔ, δεν θα συζητηθεί λόγω κωλύµατος του κυρίου Υπουρ-
γού και διαγράφεται.

Η τέταρτη µε αριθµό 1633/25-6-2013 επίκαιρη ερώτηση δευ-
τέρου κύκλου του Βουλευτή Β’ Αθηνών του Κοµµουνιστικού Κόµ-
µατος Ελλάδας κ. Σπυρίδωνος Χαλβατζή προς τον Υπουργό
Εργασίας, Κοινωνικής Ασφάλισης και Πρόνοιας, σχετικά µε τα
κέντρα εκτίµησης και πιστοποίησης της αναπηρίας, δεν θα συ-
ζητηθεί λόγω κωλύµατος του κυρίου Υπουργού και διαγράφεται.

Κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, ολοκληρώθηκε η συζήτηση των
επίκαιρων ερωτήσεων.

Δέχεστε στο σηµείο αυτό να λύσουµε τη συνεδρίαση;
ΟΛΟΙ ΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Μάλιστα, µάλιστα.
Με τη συναίνεση του Σώµατος και ώρα 10.36’ λύεται η συνε-

δρίαση για την Δευτέρα 1η Ιουλίου 2013 και ώρα 18.00’, µε αντι-
κείµενο εργασιών του Σώµατος κοινοβουλευτικό έλεγχο:
συζήτηση επικαίρων ερωτήσεων σύµφωνα µε την ηµερήσια διά-
ταξη που έχει διανεµηθεί.

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                           ΟΙ ΓΡΑΜΜΑΤΕΙΣ
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